
Afd. 107 Tjørnebakken 

Referat fra afdelingsmødet den 19.september 2016 

 

1. Der var deltager fra 7 husstande, fra hovedbestyrelsen deltog Christian Møller og 

fra kontoret deltog Nina Frederiksen og Brian Lybæk Petersen. 

2. Som dirigent blev Christian valgt. 

3. Der blev ikke valgt stemmeudvalg, afstemning foregik ved håndsoprækning. 

4. Birgitte blev valgt som referent. 

5. Afdelingsbestyrelsens beretning blev fremlagt af Marian, beretningen blev 

godkendt. Der var en diskussion om postkasserne, som trænger til udskiftning, 

Det er Peter, der skal få sat arbejdet i gang. Brian og Nina vil snakke med Peter 

om sagen, og hurtigst muligt få arbejdet sat i gang. 

6. Nina fremlagde afdelingens årsregnskab for 2015, regnskabet blev godkendt. 

7. Forslag til iværksættelse af større arbejde i afdelingen, det blev vedtaget at få ny 

asfaltbelægning på området ved parkeringspladsen. 

8.  Der var 3 indkomne forslag, og af praktiske årsager blev punkterne gennemgået 

således c, b, a.  

C        Det blev vedtaget at det er beboerne, som selv skal sørge for rensning og 

afvaskning af tagrenden og holde nedløbsbrønden ren.                      

B        Det blev vedtaget at familier med børn under 15 år skal have fortrinsret til 4 

rums boliger.  

 A       Ordensregler blev godkendt, med 2 ændringer, havecontainer tilføjes punkt 1 

og sidste afsnit i punkt 6,   slettes. 

9. Afdelingens budget for 2017 blev fremlagt af Nina, budgettet blev godkendt. 

10. Bert i nr.19 og Birgitte i nr. 12 blev genvalgt til afdelingsbestyrelsen. 

11. Som suppleanter blev A. Lindskjold i nr. 16 og Laila i nr. 5 valgt. 

På afdelingsbestyrelsens vegne 

Birgitte 


